



Protokoll nr 7 – 2025 fört vid styrelsemöte med Svenska Pudelklubben Södra avdelningen den 6 april 2025 .

Närvarande:	Ordförande	Cecilia Hörnlund
	V. ordförande	Kicki Nielsen
	Sekreterare	Kicki Nielsen
	Kassör	Barbro Hagersten
	Ledamöter	Torgny Hedvall
	Marie Öhberg	
	Suppleant	Caroline Riveros

Meddelat förhinder:	Suppleant	Lena Bensköld
----------------------------	-----------	---------------

Protokollet omfattar §§ 68-79

§68 Mötets öppnande

Vice ordförande öppnar mötet och hälsar ledamöterna välkomna.

§69 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes

§70 Val av justerare

Till justerare valdes Barbro Hagersten

§71 Föregående mötesprotokoll

Protokoll nr 6 gicks igenom och lades till handlingarna

§72 Beslut tagna mellan möten

Beslut: Klippkurs uppföljning avgift 500kr

§73 Inkomna skrivelser 250404-250505

datum	Ärende	Hantering	Åtgärd senast	ansvarig
250414	Remiss angående SKKs diciplinära system	Svar	9 maj	Styrelsen/ Kicki
250414	Information ang SKKs arbete med HD frågor	Svar	9 maj	Styrelsen/ Kicki
250422	SPK N protokoll 3	FK		
250324	SPK V protokoll 3	FK		

§74 Ekonomi

Utgifter och inkomster från lägret är inte sammanställt ännu, alla kvitton skickas till Barbro. Kicki meddelar att sex avgifter a´500kr för uppföljning av ”Våga klippa till utställning” ska vara inbetalda.

Arvode till kursledare diskuterades.

§75 Information till valberedningen

Inför nästa årsmöte behövs fyra nya styrelseledamöter. Följande kompetenser behövs till våra olika kommittéer: - -

- ✓ Kassörsuppgifter, styrelsen har köpt in bokföringstjänst, nuvarande kassörs arbetsuppgifter kommuniceras direkt med valberedningen.
- ✓ Sekreteraruppgifter, protokollföring och andra skrivuppgifter.
- ✓ Informationskommittén behöver kompetens gällande olika dataprogram och tekniska lösningar med ansvar för hemsida. Vi behöver också ansvarig för Södras fb sida och medarbetare till södra avdelningens sidor i Pudelnytt. Huvudansvarig är vår ordförande.
- ✓ Uppfödar och avelskommittén behöver kompetens/intresse för uppfödar- och avelsfrågor och
- ✓ Utställningskommittén behöver någon med kompetens/ intresse för utställningar och praktiskt arbete runt detta. Styrelsen köper in administration för internetanmälan.

§76 Rapport från kommittéer

Informationskommittén: Kicki följer upp diskussionen på VK om hemsidan, bla utställningar. Manusstopp PN den 15 maj. Cecilia behöver bilder underlag senast den 12 maj.

Aktivitetskommittén: lägret genomfört, många uppskattade promenader och aktiviteter på olika ställen i vår avdelning. Flera av höstens ”fasta” aktiviteter bör vara klara i augusti.

Avel och Uppfödarkommittén: utkast till plan klar.

Utställningskommittén: allt klart med sponsring till utställningarna. Cecilia kollar upp domargåvor och andra priser till våra utställningar. Återkommer med förslag i FB gruppen. Kort möte inför Hässleholmsutställningen den 27/5

§77 Övriga frågor

Artikel i Pudel Nytt om VM i agility. Vidare engagemang inte nödvändigt.

§78 Nästa möte

10 juni

§79 Mötet avslutas

Vice ordförande tackar för dagens möte och avslutar mötet.

Vid protokollet

Kicki Nielsen
Sekreterare
v.ordförande

Cecilia Hörnlund

ordförande

Barbro Hagersten

justerare